



**10.7 % CALCIUM
WITH MAGNESIUM AND MICRONUTRIENTS
SUSPENSION WUXAL^{MD}
10,7 % DE CALCIUM AVEC MAGNÉSIMUM ET
OLIGO-ÉLÉMENTS**

AGLUKON Spezialdünger GmbH & Co. KG
Heerdter Landstraße 199 40549 Düsseldorf
Germany / Allemagne

FURTHER INFORMATION LOCATED ON SIDE PANEL

CAUTION:

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

RENSEIGNEMENTS SUPPLÉMENTAIRES SUR LE CÔTÉ

ATTENTION:

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

Distributed by: / Distribué par:

LOVELAND PRODUCTS CANADA INC.

789 Donnybrook Drive / promenade Donnybrook
Dorchester, ON N0L 1G5

Product inquiries / Renseignements sur les produits : 1-800-328-4678

**Net Contents:
9.5 L
15.12 kg**

Lot No.: See print

**Contenu net:
9,5 L
15,12kg**

N° de lot: voir impression

62092192

Wuxal[®] Suspension[®] 10.7% Calcium with Magnesium and Micronutrients is a water-soluble foliar nutritional fertilizer with chelated micronutrients. It is designed for foliar application and should be used where deficiencies based on soil/tissue analysis have been identified. Further information can be obtained through your extension agent or agricultural specialist or the local distributor of this product.

REGISTRATION NUMBER 2009074B FERTILIZERS ACT
GUARANTEED ANALYSIS

Calcium (Ca) (minimum)	10.7 %
Magnesium (Mg) (minimum)	1.2 %
Boron (B) (actual)	0.05 %
Copper (Cu) (chelated) (actual)	0.05 %
Iron (Fe) (chelated) (actual)	0.10 %
Manganese (Mn) (chelated) (actual)	0.05 %
Molybdenum (Mo) (actual)	0.0005 %
Zinc (Zn) (chelated) (actual)	0.05 %
EDTA (chelating agent) (minimum)	1.5 %

IMPORTANT: READ BEFORE USE

By using this product, user accepts the following conditions, warranty disclaimer of warranties and limitations of liability. **Conditions:** The directions for use of this product are believed to be adequate and should be followed carefully.

However, because of extreme weather and soil conditions, manner of use and other factors beyond **AGLUKON** control, it is impossible for **AGLUKON** to eliminate all risks associated with the use of this product. As a result, crop injury or ineffectiveness is always possible.

Disclaimer of Warranties: THERE ARE NO WARRANTIES, EXPRESS OR IMPLIED, OF MERCHANTABILITY OR OF FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE OR OTHERWISE, WHICH EXTEND BEYOND THE STATEMENTS MADE ON THIS LABEL. No agent of **AGLUKON** is authorized to make any warranties beyond those contained herein or to modify the warranties contained herein. UNDER NO CIRCUMSTANCES SHALL **AGLUKON** BE LIABLE FOR ANY INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES RESULTING FROM FAILURE TO USE THIS PRODUCT IN ACCORDANCE WITH LABEL DIRECTIONS.

Limitations of Liability: In no event shall **AGLUKON** liability for damages arising out of the use of this product exceed the purchase price of the product used.

© = Registered trademark

*Wuxal[®] Suspension protected by US Pat. No. 4,525,197, CAN Pat. No. 1,072,360

Foliar fertilization is intended as a supplement to a regular fertilization program and will not, by itself, provide all the nutrients normally required by agricultural crops.

This product is recommended for foliar applications to crops where disorders due to insufficient calcium are identified based on soil/tissue analyses.

Directions for use:

Mixing: This product can be added to the partly filled spray tank with agitators running by washing through a strainer or sieve.

Recommendations for use:

CROP	PURPOSE: Control of calcium deficiency	RATE* / HA	TREATMENT PLAN
Apples	Bitter pit control	3.5 - 5.0 L	5 applications, starting at petal fall, at 14-day intervals
Cabbage Cauliflower Lettuce	Tip burn control	3.5 - 5.0 L	4 - 6 applications, starting shortly before head formation, at weekly intervals
Celery Chicory	Black heart control	3.5 - 5.0 L	6 applications, at weekly intervals, starting before black heart symptoms arise
Cherries	Cracking control when caused by calcium deficiency	3.5 - 6.0 L	3 - 4 applications starting 6 weeks before harvest, at 10-day intervals
Cucumbers Melons Peppers Tomatoes	Blossom end rot control	1.5 - 3.5 L	6 - 12 applications, during fruit development, 1 - 2 times per week
Strawberries and other berries	Increased fruit firmness	6.0 L	3 applications, starting 2 - 3 weeks before harvest, at 5-day intervals

* Rates recommended are for standard spray volumes of 500 up to 1500 L/ha. For volumes divergent from the ones indicated here, please contact your local consultant.

Caution:

Store this product in temperatures between 5 °C and 40 °C and avoid extreme variations in temperature. A reversible separation of ingredients may occur after long storage; this, however, does not affect quality or effectiveness of product. This product contains boron, copper, iron, manganese, molybdenum and zinc and should be used only as recommended. It may prove harmful when misused.

Suspension Wuxal MD¹ 10,7% de Calcium avec Magnésium et oligo-éléments est un engrais foliaire et hydrosoluble qui contient des oligo-éléments chélatés. Il est conçu pour être appliqué sur le feuillage et devrait être utilisé lorsqu'une carence a été identifiée à partir d'une analyse du sol ou des tissus. Pour de plus amples renseignements, consulter un agent de vulgarisation, un agronome ou un distributeur de ce produit.

NUMÉRO D'ENREGISTREMENT 2009074B LOI SUR LES ENGRAIS

ANALYSE GARANTIE

Calcium (Ca) (minimum)	10,7 %
Magnésium (Mg) (minimum)	1,2 %
Bore (B) (réel)	0,05 %
Cuivre (Cu) (chélaté) (réel)	0,05 %
Fer (Fe) (chélaté) (réel)	0,10 %
Manganèse (Mn) (chélaté) (réel)	0,05 %
Molybdène (Mo) (réel)	0,0005 %
Zinc (Zn) (chélaté) (réel)	0,05 %
EDTA (chélateur) (minimum)	1,5 %

IMPORTANT: LIRE AVANT L'EMPLOI

En employant ce produit, l'utilisateur accepte les conditions, la garantie, la dérogation de garanties et les limitations de responsabilité suivantes.

Conditions: Le mode d'emploi de ce produit est jugé adéquat et devrait être suivi attentivement. Cependant, à cause des conditions exceptionnelles de l'atmosphère et du sol, de la manière dont le produit est employé et d'autres facteurs qui ne dépendent pas d'AGLUKON, il est impossible à AGLUKON d'éliminer tous les risques associés à l'emploi de ce produit. Il est donc toujours possible que les cultures subissent des dégâts ou que le produit soit inefficace.

Dérogation des garanties: IL N'Y A PAS DE GARANTIES, EXPLICITES OU IMPLICITES, DE VENDABILITÉ OU DE CONVENANCE À UN USAGE PARTICULIER NI D'AUTRES GARANTIES AU DELÀ DES DÉCLARATIONS FAITES SUR LA PRÉSENTE ÉTIQUETTE. Aucun agent d'AGLUKON n'est autorisé à offrir des garanties au-delà des présentes garanties ou à modifier celles-ci. AGLUKON NE SERA EN AUCUN CAS RESPONSABLE DES DOMMAGES ACCIDENTELS OU INDIRECTS DÉCOULANT DE L'INOBSERVATION DES DIRECTIVES QUI FIGURENT SUR LA PRÉSENTE ÉTIQUETTE.

Limitations de responsabilité: La responsabilité d'AGLUKON pour les dommages résultant de l'emploi de ce produit ne dépasseront en aucun cas le prix d'achat de ce produit.

^{MC} = Marque déposée

¹Suspension Wuxal^{MC} est protégé par des brevets américain (n° 4,525,197) et canadien (n° 1,072,360).

Les engrais foliaires sont destinés à compléter les autres engrais et n'apportent pas, isolément, tous les éléments fertilisants nécessaires aux cultures agricoles.

Ce produit est recommandé comme traitement foliaire pour les cultures où des troubles dus à une carence en calcium ont été identifiés à partir d'une analyse du sol ou des tissus.

Mode d'emploi:

Mélange: Introduire ce produit dans la cuve partiellement remplie, les agitateurs en marche, en le tamisant à l'eau.

Recommandations d'emploi:

CULTURE	BUT: Remédier à une carence en calcium	DOSE* / HECTARE	PLAN DE TRAITEMENT
Pommier	Lutter contre la tache amère	3,5 à 5,0 L	5 pulvérisations, à 14 jours d'intervalle, à partir de la chute des pétales
Chou Chou-fleur Laitue	Lutter contre la brûlure de la pointe	3,5 à 5,0 L	4 à 6 pulvérisations, à 1 semaine d'intervalle débutant peu avant la formation des têtes
Céleri Chicorée	Lutter contre le coeur noir	3,5 à 5,0 L	6 pulvérisations, à 1 semaine d'intervalle, débutant avant l'apparition des symptômes du coeur noir
Cerisier	Lutter contre la craquelure, lorsqu'elle est causée par une carence en calcium	3,5 à 6,0 L	3 à 4 pulvérisations, à 10 jours d'intervalle, débutant 6 semaines avant la récolte
Concombre Melon, Piment, Tomate	Lutter contre la pourriture apicale	1,5 à 3,5 L	6 à 12 pulvérisations, 1 à 2 fois par semaine, au cours de la fructification
Fraisier et autres plantes à baies	Rendre le fruit plus ferme	6,0 L	3 pulvérisations, à 5 jours d'intervalle, débutant 2 à 3 semaines avant la récolte

* Ces doses conviennent aux volumes courants de 500 à 1500 L/ha. Pour des volumes différents de ceux-ci veuillez contacter votre conseiller local.

Attention:

Entreposer ce produit entre 5 °C et 40 °C, et éviter les grands écarts de température. Une séparation réversible des composants peut survenir après un entreposage prolongé, mais cela ne nuit pas à la qualité ni à l'efficacité du produit.

Ce produit contient du bore, du cuivre, du fer, du manganèse, du molybdène et du zinc et ne devrait être utilisé que de la façon recommandée. Il peut s'avérer nocif si l'on en fait un mauvais emploi.



Respiratory problems could be aggravated by inhalation.

Contact with eyes and/or skin may cause irritation.

MSDS is AVAILABLE.

In case of insufficient ventilation, wear suitable respiratory equipment.

Wear suitable gloves.

Wear suitable protective clothing.

Wear eye/face protection.

Do not breathe mist.

Avoid contact with eyes.

Avoid prolonged and repeated contact with skin.

FIRST AID MEASURES:

Immediately flush skin or eyes with running water for at least 15 minutes, in case of contact with material. Remove contaminated clothing and shoes. In case of accident or if you feel ill, seek medical advice immediately.

L'inhalation peut aggraver les problèmes respiratoires.

Le contact avec les yeux et/ou la peau peut causer une irritation.

Une FS est DISPONIBLE.

En cas de ventilation insuffisante, se protéger au moyen d'un appareil respiratoire approprié.

Porter des gants appropriés.

Porter un appareil de protection pour les yeux et le visage.

Porter un vêtement de protection approprié.

Eviter de respirer les brumes.

Eviter le contact avec les yeux.

Eviter tout contact prolongé ou répété avec la peau.

PREMIERS SOINS:

En cas de contact avec la peau ou les yeux, laver immédiatement à l'eau courante pendant au moins 15 minutes. Ôter les vêtements et les souliers souillés. En cas d'accident ou de sensation de malaise, consulter immédiatement un médecin.

**24hr emergency contact / Contact en cas d'urgence,
24 heures sur 24 : 1-800-561-8273 / 1-800-561-8273**